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 Şimdi, burada zaten kanun sizin bahsettiğiniz konuda 66/98'e atıf 

yaparak o kart verilerinin izin olmadan paylaşılamayacağını söylemiş ama 

biyometrik verilerle ilgili burada bir sıkıntı var. Biyometrik veri, kişinin 

kendi fiziksel özellikleri, parmak olabilir, göz, retina olabilir. Ama bunların 

kopyalandığı veya çalındığı zaman, sistem çöktüğü zaman ortalığa 

dağılması ihtimali çok daha yüksek kartlardan. O nedenle aslında 

biyometrik sistemlerin burada kullanılmaması gerekiyor milyonlarca kişiyi 

ilgilendiren hususlar olduğu için. 

BAŞKAN - Kullanılıyor mu pasaport kontrollerinde? 

TURAN AYDOĞAN (İstanbul) - SGK'de var. 

ALPAY ANTMEN (Mersin) - Avuç içi izi, parmak içi, damarlar ama... 

Mesela, burada, Mecliste bizim kullandığımız parmak izi bir biyometrik iz. 

Avuç içini kullanıyor SGK, biyometrik iz. Veya damar kullanmaya başladılar 

şimdi. Tabii, bazı fiziksel özellikleri benzeyenlerin biyometrik özellikleri 

benzeyebiliyor. Tabii, milyonda bir ya da kaçta kaç ise o benzerlik ama 

biyometrik veriler çalındığı zaman onların kullanılmasında sıkıntı olabilir 

diye buradan biyometriğin çıkarılması gerektiğini düşünüyorum yani 

biyometrik bir şeye girmeyelim. 

 


